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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 7 listopada 2019 r. 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Przedstawiciele Central European Petroleum Ltd.,  

5. Przedstawiciele Polskiego LNG S.A., 

6. Przedstawiciele Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A., 

7. Przedstawiciel Nadleśnictwa Międzyzdroje,  

8. Przedstawiciel Urzędu Morskiego w Szczecinie, 

9. Zarząd Osiedla Warszów, 

10. Radca prawny, 

11. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

Posiedzenie w dniu 7 listopada 2019 roku o godz. 1000 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 8 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały dot. oświadczenia w sprawie 

lokalizacji inwestycji związanej z wydobyciem ropy naftowej i gazu ziemnego.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował,  

że do Prezydenta Miasta wpłynęło pismo Nadleśnictwa Międzyzdroje w sprawie zajęcia 

stanowiska dot. wniosku firmy Central European Petroleum o dzierżawę gruntów pod odwiert 

poszukiwawczy.  

Dyskusja, w trakcie której głos zabrali: 

Radni Miasta Świnoujście, 

Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

Przedstawiciele Central European Petroleum Ltd.,  

Przedstawiciele Polskiego LNG S.A., 

Przedstawiciele Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A., 

Przedstawiciel Nadleśnictwa Międzyzdroje,  

Przedstawiciel Urzędu Morskiego w Szczecinie, 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Warszów. 

 

Do przedstawicieli firmy Central European Petroleum były zadawane pytania dotyczące 

między innymi: 

 na czym będzie polegało wykonywanie odwiertów, bo w koncesji jest napisane, że ma to 

być z obligatoryjnym rdzeniowaniem interwałów perspektywicznych, jak bardzo jest 
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uciążliwe dla środowiska. (…) Chodzi głównie o szkodliwość, dotarł do informacji,  

że do wykonywania tych odwiertów potrzebne są setki cystern z wodą, co z tą wodą będzie 

się działo podczas wiercenia, gdzie ona trafi,  

 czy przeprowadzono analizę drgań, wibracji, czy to w takiej odległości od terminala 

Polskiego LNG będzie miało wpływ na czujniki i na urządzenia oraz instalacje,  

 czy projektowane jest wnoszenie za ten teren jakiś opłat dzierżawnych i do kogo będą 

trafiały, w jakiej mniej więcej wysokości, czy tego typu rozmowy trwają. Do czyjego 

budżetu będą wnoszone opłaty za dzierżawę – do gminy, czy do budżetu Państwa,  

 na jaki czas został wystosowany wniosek o dzierżawę tego terenu, czy termin jest 

określony w jakiś dokumentach, czy jest bezterminowy – nieokreślony,      

 czy wnioskodawca byłby skłonny na tym etapie zrezygnować z kontynuowania 

działalności zgodnie z koncesją, którą posiada.   

 

Na pytania odpowiadali między innymi przedstawiciele: 

- firmy Central European Petroleum,  

- Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście, 

- Nadleśnictwa Międzyzdroje.   

 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 7 głosach wstrzymujących się. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował radnych, 

że mogą przekazać lub przesłać drogą elektroniczną do Biura Rady pytania, na jakie chcieliby 

jeszcze otrzymać odpowiedź od przedstawicieli firmy Central European Petroleum w sprawie 

lokalizacji inwestycji związanej z wydobyciem ropy naftowej i gazu ziemnego. 

 

Ad. pkt 3 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 7 listopada 2019 roku o godz. 1135. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

    

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


